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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 10 ianuarie  2020, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 12,00 domnul Constantin Dan Manu, Preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 27, absentând doamna Vicepreședinte Simona 
Mihaela Brătulescu, doamnele consilier județean Elena Cristina Popa, Cristina 
Maria Popescu, Maria Liliana Turturoiu și domnii consilieri judeţeni Dan 
Drăguțoiu , Valentin Viorel Enache, Marius Florinel Nicolaescu și Adrian Ștefan, 
deci şedinţa este statutară.   
  La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş şi 
din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția 
Economică, dl Alin Stoicea, director executiv Direcția Tehnică, dl Eduard 
Ciocnitu, director Regia de Administrare a Domeniului Public şi Privat al 
Judeţului Argeş R.A dl Adrian, Macovei director executiv DGASPC Argeș, dl 
Viorel-Marian Badea, director executiv Direcția Generală pentru Evidența 
Persoanelor Argeș dl Costel Nedelescu, consilier Preşedinte, dna Niculina 
Ciocănău, consilier Preşedinte,dna Anci Ionescu, consilier Preşedinte. 
 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, la mulți ani, să avem un nou 
an cu bucurii și multă sănătate. Este ora 12:00, ora convocării ședinței 
extraordinare de astăzi, care inițial și-a propus 10 puncte pe ordinea de zi, numai 
că proiectele de hotărâre 3, 4 și 5, întrucât numai o cincime dintre noi, colegii, 
și-au spus punctul de vedere așa cum spune legea pe o evaluare pe care 
președintele consiliului județean să o aibă până în data de 15 ianuarie pe 
activitatea celor trei, respectiv secretarul general, cei doi domni directori 
generali care sunt în subordinea noastră, n-au întrunit decât 7 puncte de vedere 
din totalul nostru de 35, vă propun să le scoatem de pe ordinea de zi. Cu această 
precizare, mai revin, sunt întrebări legate de ordinea de zi? Dacă nu, v-o supun 
spre aprobare cu acest amendament. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține 
cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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-I- 

       Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
utilizarea excedentului bugetar pentru acoperirea temporară a golurilor de casă 
în anul 2020. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Este o procedură care până la publicarea bugetului, la validarea lui în 
consiliului județean, necesită această procedură. Întrebări în plen? Comentarii?  

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Voiam să întreb dacă golul de casă 
prin hotărârile noastre de anul trecut privind tragerea de sume din acest sold pe 
2018 au fost acoperite și doi dacă aceasta sumă îmbracă toata cheltuia de 
personal sau de funcționare pentru consiliul județean și pentru instituțiile 
subordonate consiliului județean.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Dna director Mocanu, vă rog! 

Dna director Carmen Mocanu – Suma de 25 de milioane pe care v-o spunem 
spre aprobare acoperă toată cheltuiala de funcționare a instituțiilor subordonate 
consiliului județean.  

Dl consilier județean Marius Postelnicescu – Și de personal și de funcționare? 

Dna director Carmen Mocanu – Și de personal și de funcționare și alte chetuieli 
până la aprobarea bugetului. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc mult. Vă supun spre 
aprobare acest proiect. 

Întrebări? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este  
pentru?  Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 

 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

       S-a adoptat Hotărârea nr. 1. 

 
                                                        - II  - 

 
       Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea preluării ca venit la bugetul local pe anul 2020 a excedentului rezultat 
din execuția bugetului de venituri și cheltuieli a activității finanțate integral din 
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venituri proprii a Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Argeș, la finele anului 2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu.  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 2. 
 
 

                                                        - III  - 

 
       Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea propunerii de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
secretarului general al județului Argeș, domnul Voica Ionel, pentru anul 2019. - 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 Retras de pe ordinea de zi. 
 

                                                        - IV  - 

 
       Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea propunerii de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
directorului executiv al Direcției Generale de Evidența a Persoanelor Argeș, 
domnul Viorel Marian Badea, pentru anul 2019. - Dl Preşedinte Constantin Dan 
Manu a spus: 

 Retras de pe ordinea de zi. 
 

                                                        - V  - 

 
       Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
aprobarea propunerii de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale 
directorului general al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Argeș, domnul Adrian Dumitru Macovei, pentru anul 2019. - Dl 
Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

Retras de pe ordinea de zi. 
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                                                        - VI  - 

 
       Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
revocarea administrării Regiei Autonome Județene de Drumuri Argeș R.A. 
asupra unor spații aflate în domeniul public al județului Argeș și darea în 
administrare a acestor spații Centrului de Cultură Dinu Lipatti. - Dl Preşedinte 
Constantin Dan Manu a spus: 

Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine este 
pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 26 de voturi ,,pentru” și 1 vot  
,,împotrivă” (dl consilier județean Mihail Tudor ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 3. 
 

                                                        - VII  - 

 
       Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
darea în administrare Centrului de Cultură ”Dinu Lipatti” a unui bun mobil aflat 
în patrimoniul județului Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă?  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat cu 26 de voturi ,,pentru” și 1 vot  
,,împotrivă” (dl consilier județean Mihail Tudor ). 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 4. 
 

                                                        - VIII - 

 
       Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
darea în administrare Regiei de Administrare a Domeniului Public și Privat al 
Județului Argeș R.A. a unui imobil (clădiri și teren) situat în Călinești, aflat în 
domeniul public al județului Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a 
spus: 

 Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 5. 
 

- IX  - 
 
       Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
darea în administrare Unității de Asistență Medico – Socială Călinești a spațiilor 
și a terenului în care își desfășoară activitatea, aflate în domeniul public al 
județului Argeș . - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu.  
 
Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 6. 
 

                                                        - X - 

 
       Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiectul de hotărâre privind 
atribuirea în folosință gratuită Spitalului de Boli Cronice Călinești a spațiilor și a 
terenului în care își desfășoară activitatea, aflate în domeniul public al județului 
Argeș. - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 Obiecții? Comentarii în plen? Dacă nu, vi-l supun spre aprobare. Cine 
este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Nu. 
 
 Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

            S-a adoptat Hotărârea nr. 7. 
 

          Vă mulțumesc. Ședința s-a încheiat. O zi bună. 

 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Domnule Președinte, îmi cer scuze, 
vreau să fac un anunț, o să depun astăzi o cerere aici la registratură pentru ca 
trebuie să mă retrag din consiliul județean pentru a nu fi într-o situație de 
incompatibilitate de aceea vreau să anunț consiliul județean, vreau să vă 
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mulțumesc pentru colaborare, pentru modul în care am interacționat și am 
lucrat cu dumneavoastră și vă urez mult succes în continuare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule președinte, domnule 
consilier, mult succes în noua funcție , vă mulțumim că am fost împreună și 
vă dorim multă sănătate și succes în noua postură pe care o aveți. 

Dl consilier județean Adrian Miuțescu – Vă mulțumesc. 

               
     Şedinţa s-a încheiat la ora 12.15.   

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 

 


